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Hierbij zend ik u het antwoord op de vragen van het Kamerlid van der Ham (ingezonden 29 oktober) 
 
De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief met het kenmerk 2070803610 
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Vragen van het lid Van der Ham (D66) aan de minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de 
hoogte van de Prijs der Nederlandse Letteren en uitspraken van de Vlaamse minister van Cultuur 
(Ingezonden 29 oktober 2007) 
 
 
Vraag 1 
Zijn er mogelijkheden om de hoogte van de Prijs der Nederlandse Letteren te verhogen, zoals de 
Vlaamse minister van Cultuur Anciaux stelt? Is de hoogte van de prijs geïndexeerd? 1)  
Zo neen, bent u van plan om dit alsnog te doen? Zo ja, op welke wijze? Zo neen, waarom niet?  
 
Antwoord 
De hoogte van de Prijs der Nederlandse Letteren is bepaald in het Reglement van deze prijs. Jeroen 
Brouwers is onder dat Reglement gekozen en heeft de Prijs der Nederlandse Letteren aanvankelijk 
geaccepteerd. Tegen deze achtergrond ziet het gezamenlijke Comité nu geen mogelijkheid om de 
hoogte van het bedrag te veranderen.  
Het geldbedrag dat verbonden is aan de Prijs der Nederlandse Letteren is niet geïndexeerd. De hoogte 
van deze prijs is de laatste jaren niet herzien. Om die reden zal het Comité van Ministers voorafgaande 
aan de volgende prijsuitreiking bij de Raad voor de Nederlandse Taal en Letteren, het adviesorgaan van 
de Nederlandse Taalunie, advies inwinnen over de passende hoogte van de Prijs.  
 
 
Vraag 2 
Is de indruk terecht dat de Nederlandse regering zich minder heeft ingespannen om, in het geval van de 
toekenning aan de heer Brouwers, het bedrag aan te passen, zoals wordt gesuggereerd door de heer 
Anciaux? Zo ja, wat is hiervan de reden?  
 
Antwoord 
Nee 
 


